



Study overseas at the University of Birmingham

We have a range of educational partnerships which provide the opportunity for students from China to complete their studies in the UK and graduate with a degree from the University of Birmingham.



The University of Birmingham is proud of its long history of engagement with China. Li Siguang, one of our most famous Chinese graduates obtained his BSc, MSc and PhD at Birmingham. Located in the Heart of England, the University is just 100 miles from the capital city of London. We are part of the Russell Group (similar to the American Ivy League) of research intensive UK Universities.

For more than a century, the University of Birmingham research has had a major impact on the city of Birmingham, the region and the world.

- We are a founding member of Universitas 21; the leading global network of research-intensive universities
- Research that takes place at Birmingham impacts on the lives of people regionally, nationally and globally

Learn more here: www.birmingham.ac.uk/research/heroes/index.aspx

- The work of our 11 Nobel Prize winners has tackled global challenges and pioneered new discoveries which have transformed our understanding of the world

Benefits of studying at the University of Birmingham

- Study in a globally ranked top 100 University (QS World University Rankings 2019).
- The University of Birmingham has 6,500 international students from over 150 different countries, and approximately 3,400 Chinese students. In total there are approximately 37,000 students on campus.
- Teaching is delivered in a vibrant research-led environment by international recognised specialists. Being taught by academic staff

who are also world-leading researchers is a huge advantage for you as a student at Birmingham.

- Studying in the UK will help you to develop a more independent learning style.
- All successful students are guaranteed accommodation, providing they accept their offer and apply for accommodation by the end of July.

Programmes of Study at the University of Birmingham

We have a range of programme choices and disciplines available, depending on the specific agreement with your institution. Examples of the kinds of agreements we have in place are:

- 2+2 programme – Students who have successfully completed the first two years of their undergraduate programme in China can join programmes at the University of Birmingham. After successful completion of two years at Birmingham students will graduate with a Bachelor's degree awarded by the University of Birmingham.
- 1+1 programme – students who are currently studying a Masters in their home institution can apply to join the 1 year Masters programme at the University of Birmingham. After successful completion of one year at Birmingham, students will be awarded a Masters degree from the University of Birmingham.

Bihe Chen participated in the 2+2 partnership with Fudan University and graduated in 2014 with BSc Biochemistry. She is currently studying a PhD at the University of Cambridge

'I think studying abroad has given me the time and space to think about myself – what I really want and what I really believe in. The University of Birmingham provides additional opportunities for those who are intellectually curious and passionate about their subject, not just those who have the highest GPA. It gives more attention to individuals and provides hands-on research experience.'





SCHOLARSHIPS

- All students accepted through the above partnerships onto 2+2 undergraduate programmes will be offered a significant scholarship reduction from their tuition fee at Birmingham.



OTHER OPTIONS

- Summer School – the Birmingham International Summer School has been designed to offer you an opportunity to immerse yourself in the culture of another country and to study in one of the most diverse cities in the UK. The Summer School is ideal for students based overseas who would like to experience studying abroad for a short period.
- We are also open to discussing other educational models. For information on other types of educational models, please contact us using the contact details at the end of this flyer.

Entry requirements for Birmingham

- For undergraduate programmes of study, students will normally need to have passed Year 1 and 2 in a relevant programme of study at their home University. Entrance requirements for different courses vary – for details on your specific programme, please contact us using the contact details at the end of this flyer.
- Students will also need to meet the normal admission requirements for English language (these vary according to discipline).
- Students should make sure that they have taken their English language test in plenty of time to send the results to us by June at the latest.
- There are also pre-sessional English courses available for students whose IELTS is not quite high enough. Students must have taken UKVI IELTS in order to apply for our pre-sessional courses, and details are here: www.birmingham.ac.uk/international/bia

LEARN MORE



You can contact the following people who will be happy to answer your questions:

Nina Morris

China Institute Officer, University of Birmingham
Email: n.l.morris@bham.ac.uk

Lisa Wu

Project Officer, University of Birmingham
Guangzhou Centre
Email: l.wu@bham.ac.uk

Kim Ye

Project Officer, University of Birmingham
Guangzhou Centre
Email: k.ye@bham.ac.uk



UNIVERSITY OF
BIRMINGHAM

Edgbaston, Birmingham,
B15 2TT, United Kingdom
www.birmingham.ac.uk





留学英国伯明翰大学

我们拥有众多教育合作伙伴，能助力中国学生在英完成学业并获得伯明翰大学学位。



伯明翰大学与中国渊源悠长，并引以为豪。李四光先生是伯明翰大学最著名的中国校友之一，他曾在伯明翰取得了理学学士学位、理学硕士学位和博士学位。伯明翰大学位于英格兰的中心地带，距首都伦敦仅100英里，是一所研究密集型大学，也是罗素集团（类似于美国常春藤联盟）的成员之一。

自成立起一百多年以来，伯明翰大学的研究对伯明翰市、英国乃至世界都产生了深远影响。

- 我校是全球研究型大学优秀组织“21所大学同盟”的创办成员之一。
- 在伯明翰所进行的研究对全区域、全国乃至全球人们的生活有着积极的影响。请点击以下链接了解更多 www.birmingham.ac.uk/research/heroes/index.aspx。

- 我校11名诺贝尔奖得主的研究成果不仅解决了全球性问题，而且开拓创新，改变了人们对世界的认知。

求学伯明翰大学的优势：

- 全球排名前100名的大学求学体验（2019年QS世界大学排名）
- 伯明翰大学拥有来自150多个国家的6500名留学生，包括近3400名中国学生。在校生总计约37,000人。
- 授课老师都是国际公认的专家，教学氛围为研究主导型，课堂氛围活跃。全球顶尖研究人员亲自授课，这也是就读伯明翰大学的另一大优势。
- 在英求学有助于学生培养更独立的学习方式。
- 只要在7月底之前所有成功收到录取通知书的学生确定接受录取以及申请宿舍，学生就能够保证有宿舍。

伯明翰大学课程

根据您的原学校达成的协议，我们为您提供各类课程和专业供您选择，目前已经达成相关协议的课程如下：

- 2+2本科联合培养项目 - 已在中国完成前两年本科学业的学生可申请就读伯明翰大学的课程；在伯明翰大学顺利完成两年学业后，毕业时可授予伯明翰大学学士学位。
- 3+1本科联合培养项目 - 在特殊情况下，已在中国完成前三个本科学年学业的学生可申请在伯明翰大学完成最后一年学业；在伯明翰大学顺利完成1年学业后，毕业时可获授予伯明翰大学学士学位。
- 1+1硕士联合培养项目 - 目前正在中国攻读硕士学位的学生可申请攻读伯明翰大学1年制硕士项目；顺利完成本校一年学业后，可获授予伯明翰大学硕士学位。

Bihe Chen 同学来自上海复旦大学并参与伯明翰大学的2+2联合培养的项目，在2014年顺利毕业并获得生物化学的本科学位。她目前在剑桥大学进行博士阶段的学习，她说道：“在国外学习给予我足够时间和空间去思考自我 -- 我真正想要什么以及我在真正相信什么。在伯明翰大学学习，不但给予成绩优异同学很多机会，如果你对所学的学科充满好奇和求知欲，同样你也会得到非常多的好机会。在这里学习的每一位同学能感受到学校的关注和关怀，并能获得很多实践的经验。伯明翰大学有很多国际学生社团，它提供一个更陡峭的学习曲线。无论在学术上或是以后终身学习道

路上，同学在短时间内能够快速适应新环境和掌握新知识。





奖学金

- 所有通过2+2 本科联合培养项目录取的学生都将获较大金额的学费减免型奖学金。

其他项目：

- 暑期学校--- 伯明翰大学国际暑期学校为您提供一个全身心融入他国文化、并能在英国最多元化的城市学习的机会。暑期学校是短期留学的不二选择。
- 我们非常愿意与您探讨其他教育合作模式，欢迎在宣传册最后找到我们的联系方式随时与我们联系。谢谢。

录取要求

- 参加本科生培养项目的学生通常须在原学校完成本科前2年相关课程学习。各个培养项目的录取要求有所不同。如需了解您所专业录取要求详情，请参见下方联系方式进行咨询。
- 学生还需符合一般入学要求的英语水平（因专业而异）。
- 学生应确保参加雅思或托福考试的时间能充分满足最迟在6月将考试成绩提交至伯明翰大学的要求。
- 伯明翰大学还为雅思分数不达标的学生提供学前英语强化课程培训。学生必须参加过雅思UKVI考试才能申请学前课程，详情如下 www.birmingham.ac.uk/International/bia。

更多信息

敬请咨询以下负责人，她们将很乐意为您提供详细解答：

妮娜·莫里斯
伯明翰大学驻中国学院官员
电子邮箱: n.l.morris@bham.ac.uk

吴丽珊
伯明翰大学广州中心项目经理
电子邮箱: l.wu@bham.ac.uk

叶冬妮
伯明翰大学广州中心项目经理
电子邮箱: k.ye@bham.ac.uk



UNIVERSITY OF
BIRMINGHAM

Edgbaston, Birmingham,
B15 2TT, United Kingdom
www.birmingham.ac.uk

